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Άδ. Γεωργιάδης: Επανιδρύουμε τη ναυπηγική
βιομηχανία στην Ελλάδα
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Στην ολοκλήρωση του διαγωνισμού για τα Ναυπηγεία Σκαραμαγκά, καθώς και στην
επένδυση στο Ελληνικό αναφέρθηκε, κατά τη διάρκεια της ομιλίας του στο «4th
InvestGR Forum 2021», ο υπουργός Ανάπτυξης και Επενδύσεων Άδωνις Γεωργιάδης.

Όπως τόνισε ο ίδιος, «Πετύχαμε να ολοκληρωθεί ο διαγωνισμός για τα Ναυπηγεία
Σκαραμαγκά και ένας πολύ μεγάλος Έλληνας επενδυτής, ο κύριος Προκοπίου
πλειοδότησε, πράγμα που σημαίνει ότι ξεκινάμε ξανά μετά και το Νεώριο της Σύρου
να επανιδρύουμε τη ναυπηγική βιομηχανία στην Ελλάδα.

Να πω ότι από την πρώτη μέρα που έγινα υπουργός σε όλα τα διεθνή φόρα που
συμμετείχα και δεν ήταν λίγα, όταν φτάναμε στις ερωτήσεις δύο ήταν τα κυρίαρχα
ερωτήματα από τους επενδυτές: το ένα είναι τι θα γίνει με το Ελληνικό και αν ποτέ
θα ξεκινήσει. Και το δεύτερο ήταν τι θα γίνει με την Eldorado Gold που ήρθε στην
Ελλάδα και έμπλεξε. Και γύρναγε όλο τον πλανήτη και έλεγε πήγα στην Ελλάδα και
καταστράφηκα.

Σήμερα, δυο χρόνια μετά, και το Ελληνικό και η Eldorado Gold προχωρούν, επενδύουν,
είναι ευχαριστημένοι, διαφημίζουν παντού την Ελλάδα που αλλάζει. Αυτή την Ελλάδα
θέλουμε να φτιάξουμε».


